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ZAPISNIK 
SA 27. SJEDNICE VMO BRAJDA-DOLAC 

 
27. sjednica VMO Brajda-Dolac održana je 30.07.2012. s početkom u 19:30 sati u 

prostorijama MO Brajda-Dolac, Pomerio 26. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

• Gordana Šopić, predsjednica VMO 
• Ljiljana Mikin, zamjenica predsjednice VMO 
• Siniša Maroević, član VMO  
• Marina Stamenković,  tajnica MO 

 
 
Ostali nazočni: 
 - 

Sjednici nisu bili nazočni: 
 
- Zoran Kolanović, član VMO 
- Igor Sušić, član VMO 

 
 

 

Sjednicu je otvorila predsjednica VMO i predložila slijedeći 
 
 
 

DNEVNI RED 
      
1. Tekuća komunalna problematika  
2. Razno 

    
  

Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 



AD 1 
 
Tajnica MO Brajda-Dolac obavijestila je  Vijećnike  da su u tijeku radovi sanacije nogostupa u 
slijedećim ulicama: 
-   Žrtava fašizma od k.br. 15 do k.br. 17 
-   Frana Supila od k.br. 11 do spoja sa ulicom Ivana Dežmana  
-   Erazma Barčića od k.br. 1 do k.br. 5. 
Radovi se izvode prema usvojenom Planu o raspodjeli sredstava za komunalne prioritete na 
području MO za 2012. godinu.  
 
Zaključak: Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje obavijest tajnice MO Brajda-
Dolac. 
 
 
AD 1-I 
 
Zamjenica predsjednice VMO  Brajda-Dolac Ljiljana Mikin obavijestila je Vijećnike da je  na 
pješačkom prijelazu  u ul. Fiorella la Guardia kod k.br. 8   nastalo  oštećenje (rupa)  koje bi 
trebalo hitno sanirati. 
Zamjenica predsjednice VMO navodi problem najezde komaraca  na  području MO Brajde-
Dolac te je predložila da se o tome obavijesti Dezinsekcija. 
  
Zaključak: Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje obavijest zamjenice 
predsjednice VMO te je donijelo odluku da se dopisi upute nadležnim institucijama. 
 
 
AD 2 
 
Vijećnici su obaviješteni o dopisu Odjela za gradsku samoupravu i upravu Direkcije za mjesnu 
samouprave, KLASA: 026-04/12-02/12 URBROJ: 2170/01-09-10-12-51 od 05. srpnja 2012. g.  
u svezi sastanka o komunalnim prioritetima mjesnih odbora sa predstavnicima Odjela gradske 
uprave za komunalni sustav, Rijeka prometom d.d. i Energom d.o.o..   
 
Zaključak: Vijeće MO Brajda-Dolac suglasno je sa prijedlogom za održavanje 
zajedničkog sastanka s predstavnicima OGU za komunalni sustav, Rijeka prometom 
d.d. i Energom d.o.o.. 
 
 
AD 2-I 
 
Vijeće MO Brajda-Dolac  donijelo je odluku da će dana 22. kolovoza 2012. god. održati 
28. sjednicu VMO Brajda-Dolac sa početkom u 19:30 h u prostorijama MO Brajda-Dolac.   
  
 
 
Sjednica je završila u 21:00 h. 

 
Ovaj se zapisnik sastoji od  dvije  (2) stranice.  
 
 
 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
Marina Stamenković 

Predsjednica VMO Brajda-Dolac:  
Gordana Šopić 

  



 


